

Articles of Association Dhofar Insurance Company SAOG As on 31 May 2022	النظام الأساسي شركة ظفار للتأمين (ش.م.ع.ع.) بتاريخ: 31 مايو 2022م
This Company was founded in accordance with the provisions of the laws and regulations governing the establishment of the Commercial Companies in Oman., and the provisions of the article of association as per the following:	تأسست هذه الشركة وفقا لأحكام القوانين والتشريعات المنظمة لتأسيس الشركات التجارية وأحكام هذا النظام الأساسي، وذلك على النحو التالي :
<p style="text-align: center;">Company Name</p> <p>Article (1) Company Name: The Name of the company is Dhofar Insurance Company SAOG, a public joint stock company. hereinafter referred to as (the Company).</p>	<p style="text-align: center;">اسم الشركة</p> <p>المادة (1) اسم الشركة هو شركة ظفار للتأمين (ش.م.ع.ع.) ("الشركة"). وهي شركة مساهمة عامة يشار إليها فيما بعد بـ "الشركة".</p>
<p style="text-align: center;">Company's Main Office</p> <p>Article (2) Company's Main Office: The Company principal office in Muscat - Sultanate of Oman. The Board of Directors may establish branches, representations, agencies across the Oman or outside Oman.</p>	<p style="text-align: center;">المركز الرئيسي</p> <p>المادة (2) يكون مركز الشركة الرئيسي ومقرها القانوني في محافظة مسقط بسلطنة عمان ويجوز لمجلس الإدارة أن ينشئ لها فروعاً أو توكيلات أو مكاتب تمثيل في باقي أنحاء السلطنة أو في الخارج.</p>
<p style="text-align: center;">Duration of the Company</p> <p>Article (3) the duration of the company is unlimited, starting from the date of registration in the Commercial Register.</p>	<p style="text-align: center;">مدة الشركة</p> <p>المادة (3) تكون مدة الشركة غير محدودة وتبدأ من تاريخ قيدها بالسجل التجاري.</p>
<p style="text-align: center;">Objectives of the Company</p> <p>Article (4) Objectives for which the Company was established the purposes for which the Company was established are to carry out all types of general, life, and reinsurance insurance in the Sultanate of Oman and abroad. In order to achieve the Company for its purposes, it is entitled to do, without limitation, the following:</p> <p>(1) life insurance.</p> <p>(2) Industrial insurance.</p> <p>(3) Liability insurance.</p> <p>(4) Vehicle insurance.</p> <p>(5) Property insurance.</p> <p>(6) Marine, air, and transport insurance.</p>	<p style="text-align: center;">أغراض الشركة</p> <p>المادة (4) تتمثل الأغراض التي تأسست من أجلها الشركة في القيام بكافة أنواع التأمين العام والتأمين على الحياة وإعادة التأمين أصالة أو وكالة في سلطنة عمان وخارجها، وفي سبيل تحقيق الشركة لأغراضها فإنه يحق لها القيام على سبيل المثال لا الحصر، بما يلي:</p> <p>(1)التأمين على الحياة .</p> <p>(2)التأمين الصناعي .</p> <p>(3)التأمين ضد المسؤولية .</p> <p>(4) التأمين على المركبات .</p> <p>(5) التأمين على الممتلكات.</p> <p>(6) التأمين البحري والجوى والنقل .</p>





<p>(7) Insurance for financial losses.</p> <p>(8) Personal accident insurance.</p> <p>(9) Health insurance.</p> <p>The company can generally perform all activities necessary for achieving its related ancillary objectives, and those activities are not limited except when banned by local applicable laws in Oman or stated in its Articles of Association or what has been decided in its General Meeting.</p> <p style="text-align: center;">Company Authorized & Issued Capital</p> <p>Article (5) The Company's authorized capital is RO 30,000,000 (thirty million). The Company issued and subscribed capital is RO 11,000,000 (eleven million Omani Riyals) distributed upon RO 104,762,046 (one hundred million & Seven Hundred sixty-two/046 shares.</p> <p style="text-align: center;">Number of Board of Directors</p> <p>Article (6) The Company shall be managed by a board of directors, which is consisted of (7) seven members. appointed the ordinary general meeting. If for any reason a seat of board member becomes vacant during the period falling between two ordinary General Meetings, the board may, at it is discretion appoint a temporary director who meets the requirements of directives of the capital market authority.</p> <p style="text-align: center;">Financial Year</p> <p>Article (7) The Company financial year shall commence on 1 January each year and shall end on 31 December of each year.</p> <p style="text-align: center;">Final Provisions</p> <p>Article (8) the company complies with the provisions of the Commercial Companies Law No. 18/2019, and the provisions of the Capital Market Law No. 80/98 and the regulations and directions issued in implementation thereof, and the relevant legislation regulating the company's activities in matter that has not been addressed in this article of association.</p>	<p>(7) التأمين على الخسائر المالية .</p> <p>(8)التأمين على الحوادث الشخصية .</p> <p>(9) التأمين الصحي.</p> <p>وعلى وجه العموم للشركة أن تقوم بجميع الأعمال اللازمة لتحقيق أغراضها المرتبطة بها والمكملة لها ولا يحد من أغراض الشركة إلا ما تمنعه القوانين السارية والمعمول بها في السلطنة أو ينص عليه في نظامها الأساسي أو تقرره جمعيتها العامة.</p> <p style="text-align: center;">رأس المال المرخص به والمصدر</p> <p>المادة (5) يكون رأسمال الشركة المرخص به (30,000,000) ريال عماني ثلاثين مليون ريال عماني. ورأس المال المصدر (11,000,000) ريال عماني احدى عشر مليون ريال عماني مقسم على (104,762,046) مائة وأربعة مليون وسبعمائة اثنان وستون وستة وأربعون سهم.</p> <p style="text-align: center;">عدد اعضاء مجلس الادارة</p> <p>المادة (6) يتولى إدارة الشركة مجلس إدارة مؤلف من (7) أعضاء تنتخبهم الجمعية العامة العادية. وفقا للقواعد والاجراءات الصادرة من الهيئة. اذا شغر مركز عضو من الاعضاء في الفترة التي تقع بين جمعيتين عامتين عاديتين ، يعود للمجلس ان يعين عضوا مؤقتا تتوفر فيه شروط العضوية المنصوص عليها في القواعد والقرارات الصادرة من الهيئة العامة لسوق المال.</p> <p style="text-align: center;">السنة المالية للشركة</p> <p>المادة (7) تبدأ السنة المالية للشركة في الأول من يناير وتنتهي في 31 ديسمبر من كل عام.</p> <p style="text-align: center;">أحكام ختامية</p> <p>المادة (8) تطبق أحكام قانون الشركات التجارية رقم 18/2019 وأحكام قانون سوق رأس المال رقم 98/80 واللوائح والتعليمات الصادرة تنفيذا لهما والتشريعات ذات العلاقة المنظمة لأنشطة الشركة في كل ما لم يرد بشأنه نص خاص في هذا النظام.</p>
--	---



(Handwritten signature)



(Handwritten signature)